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Verslag 

 
Aanwezig: Gery Follens, Peter Robbens, Mieke Seminck, Patrick Van Waes (onine), Erik Chevrolet, 
Johan Permentier, Patrick Van Caelenberghe, Rutger Smith, Geert Verdoodt, Jos Jacobs, Ludwig 
Peetroons, Josefien Van Peteghem 
Verontschuldigd:  
Afwezig: / 
 

 

1 GOEDKEURING VERSLAG 19/12 

Het verslag van 19 december 2022 wordt goedgekeurd. 

 

2 TRANSGENDER 

Pascal Bory (prof. KU Leuven domein Bio-ethiek en lid van de Ethische Commissie van onze federatie) 
is aanwezig om het thema van transgenders nader te bespreken. 

 “Hoe de internationale regels van World Athletics omtrent transgenders implementeren op 
lokaal niveau?” 

 “Hoe ervoor zorgen dat transgenders recht hebben op sportbeoefening maar tegelijk hoe 
zorgen voor een ‘faire’ competitie?” 

 
Bij het opstellen van een advies aan de Vlaamse Atletiekliga (samenwerking tussen de Ethische 
Commissie en de Medische Commissie) heeft men voornamelijk ingezet op inclusie. 
 
Er moet zeker ook gewaakt worden over bescherming van onze ‘cisgender’-atleten (van wie de 
genderidentiteit overeenkomt met het geboortegeslacht). 
Dit advies zal nog aan iedereen van de Raad van Bestuur bezorgd worden. 
 

3 FINANCIËLE CIJFERS 

De opvallendste zaken/wijzigingen van het budget 2023 worden voorgesteld door Michael Smits. 
Algemeen: de werkingssubsidies stijgen (waar we eerst vreesden dat dit niet het geval zou zijn) 
 

4 TOPSPORT 

 Het indoorseizoen is intussen van start gegaan met onmiddellijk enkele goede resultaten 
 De eerste High Performance Dag is afgelopen woensdag doorgegaan in Gent. Het overbrengen 

van de ‘topsportmentaliteit’ stond centraal. 
 De planning van de stages naar Cyprus en Albufeira is lopende. 
 

5 STATUS AV: KANDIDATUREN, WIJZIGINGEN STATUTEN EN IR DOOR CLUBS 

Er wordt nog gezocht naar een locatie. 
De wijzigingen van IR en Statuten werden besproken door de werkgroep. 
De clubs kunnen nog tot en met morgen voorstellen voor aanpassingen aan IR/Statuten insturen. 
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6 STATUS TRAINERSPROJECT 

De enquête is afgelopen en wordt nu verwerkt. 
 
Nota van de AV West-Vlaanderen: de cursussen voor jeugdtrainers en recreantenbegeleiders zijn véél 
te theoretisch en daardoor vinden de clubs naar eigen zeggen geen mensen om deze opleidingen te 
volgen. 
 

7 BRIEF TRAILLOPERS 

Formele brief van groep atleten (Roger Igo) ontvangen. 
 
Ludwig formuleert een antwoord. 
Geert Verdoodt neemt initiatief om een platform te creëren voor trail-lopers vanuit de Vlaamse 
Atletiekliga. Althans wat betreft werking op clubniveau. (Selecties op (inter)nationaal niveau blijft 
bevoegdheid van de KBAB) 
 

8 KOST WA-COMPLIANCY MEETING (ZIE MAILDISCUSSIE) 

De LBFA heeft al communicatie gevoerd omtrent de kostprijs. 
Voor ons blijft de kostprijs €150,00 (waarvan €75,00 voor de KBAB). 
Het VAL gedeelte zal gebruikt worden in materiaal en middelen om cluborganisaties te ondersteunen 
en de kwaliteit te verbeteren. 
 

9 SCHRIJVEN WIM DE KEYZER IVM AFKEURING BR 5000 MASTERS 

Patrick Van Waes en Patrick Van Caelenberghe onthouden zich in deze discussie. 
Conclusie: de procedure wordt als nietig beschouwd en het record wordt toegekend. 
 

10 BENOEMING EXTRA LID ADVIESCOMMISSIE TRAINERS: PEGGY SCHAMPHELAERE 

TRAINERS 

Paul THYS 

Gunther MOSSELMANS 
Gunter D'HONDT 

Isabel POELMANS 

Marianne HUYS 

Herman VAN DE MERGEL 

Peggy SCHAMPHELAERE 
 
Na de extra oproep wordt dit lid door de Raad van Bestuur benoemd. 
 

11 STATUS ENERGIESUBSIDIES 

Momenteel zijn een 12-tal dossiers ingediend, er is nog tijd tot half februari om bewijsstukken in te 
dienen bij onze federatie. 
 

12 + VERSLAG AV PC'S 

Er zijn provincies waar men signalen opvangt van jonge gemotiveerde mensen die louter 
elektronische tijd zouden willen leren doen. Zij hebben geen interesse in de rest van de jury-
opleiding. 
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Patrick Van Caelenberghe benadrukt dat een basiskennis (5uur-durende opleiding) toch een minimale 
vereiste is. Hij is geen voorstander om voor E.T. een aparte opleiding te maken maar laat deze 
beslissing over aan de VCJ. 
Het merendeel van de Raad van Bestuur begrijpt de vraag wel maar het idee wordt geopperd om 
eerder een opleiding te voorzien, genaamd “Elektronische Tijd” waarin perfect de 5uur basiskennis 
verwerkt kan worden. 
 

13 AVMO 50 JAAR/KVV MIXED RELAY 4X400M 

Er zal een promotiewedstrijd voor de mixed relays georganiseerd worden voor het 50-jarig bestaan 
van AVMO. 
Vraag van AVMO: kan dit een Vlaams Kampioenschap 4x400 mixed genoemd worden? 
De Raad van Bestuur is er niet meteen voor te vinden. 
 
Peter Robbens vraagt zich af of het misschien beter is een degelijk en volwaardig KVV Estafetten te 
organiseren dan overal een PK Estafetten? 
 

14 FEEDBACK COMMISSIES 

14.1 BC Competitie 

Geen vergadering geweest. 
 

14.2 BC Jeugd 

Geen vergadering geweest. 
 

14.3 BC Recreatie 

Geen vergadering geweest. 
 
 

15 KOMENDE VERGADERDATA RVB 

 (donderdag) 16 februari 2023 
 27 maart 2023 
 24 april 2023 

 
 

16 VARIA 

 BK A.C.: Er is tot op heden geen enkele club (noch VAL noch LBFA) geïnteresseerd om dit in te 
richten. plan B ligt momenteel op tafel: de federaties organiseren zelf het kampioenschap in 
samenwerking met een club op een bepaald terrein. 
De Raad van Bestuur geeft alvast haar akkoord om hiermee door te gaan. 

 
 
 
 
BELANGENCONFLICT REGISTER 
Wanneer / Waar Wie Waarom Actie 
Raad van Bestuur 
(30/01/2023) 

Patrick Van Waes en 
Patrick Van 
Caelenberghe 

Procedure BR 5.000m 
Master op Flanders Cup 
OEH 

Beiden verlaten de 
vergadering. 

    
    
 
 


